

STAY MILES AHEAD ON YOUR SAVINGS

Applicable Terms

These terms and conditions shall be read jointly with Standard Terms and Conditions. This document shall prevail over Standard Terms and Conditions for Etihad Guest Term Deposits, known as Etihad Guest Fixed Savings space.

Interest and consideration.

The Customer will receive as consideration for the Term Deposit the equivalent to 1 Etihad Guest Mile for every AED 1 when placing a term deposit for 12 months period and 0.5 Etihad Guest Mile for every AED 1 placing a deposit for a 6 months period. Miles will be credited into the Etihad Guest Account provided by the Customer on the same date of placing the Term Deposit. The Etihad Guest Term Deposit does not accrue any interest in addition to the Etihad Guest Miles. Wio reserves the right to change the ratio of Miles for every AED 1 and any other term of this campaign at any time and the reviewed terms will apply to all deposits placed after those changes. Etihad Guest Account shall be in the name of the Customer and it will not be permitted to credit any other account. The Customer shall review the Etihad Guest Account Number provided to the Bank and Customer shall be responsible for any error when providing the number.

Usage of Etihad Guest Miles.

Etihad Guest Miles expiration and usage will be based on Etihad Guest terms and conditions. Etihad Guest may amend at its sole discretion the Etihad Guest Miles required for booking a flight ticket with Etihad Airways and partners. Wio does not interfere in the value assigned by Etihad Guest to those Etihad Guest Miles at the time of redeeming. Redeeming Etihad Guest Miles with other airlines (instead of Etihad Airways) is subject to Etihad Airways' partnerships and conditions determined by the Airline).

Early termination of Term Deposit.

Early termination of a Term Deposit will result in penalty of 0.50% calculated over Term Deposit Amount for every remaining month; mid-month closure will result in full month being excluded (i.e. 12 month Term Deposit booked on July 1st , with early closure on Jan 15th , will result in a 6 month penalty amounting to 3% (0.50% x 6 months). The Customer acknowledges and accepted that penalty will be offset from the principal amount of Term Deposit account with Wio upon the early termination of the Term Deposit. Etihad Guest Miles will not be withdrawn and the Customer can use those Miles without restriction. No partial withdrawal is allowed.

Amount of Term Deposits.

Each Customer may open an Etihad Guest Term Deposits for a minimum of AED 10,000 each. The maximum of each Etihad Guest Term Deposit is 1,000,000 AED when placing a term deposit for 12 months, and 2,000,000 AED when placing a term deposit for 6 months. Each Customer is eligible for up to 10,000,000 Etihad Guest miles until the end of this campaign or further notice from Wio.

Cooling-off Period.

The Customer acknowledges that upon the placement of the Term Deposit, it cannot be terminated without penalty.

الشروط المطبقة

يجب قراءة هذه الشروط والأحكام بالاقتران مع الشروط والأحكام القياسية. تسود هذه الوثيقة على الشروط والأحكام القياسية لودائع ضيف الاتحاد للودائع لتلج، والمعروفة باسم مساحة التوفير الثابتة لضيف الاتحاد.

الفائدة والاعتبار

سيحصل العميل كمقابل للوديعة لتلج على ما يعادل 1 ميل من أميال ضيفالاتحاد مقابل كل 1 درهم إماراتي عند إيداع وديعة لتلج لمدة 12 شهراً و 0.5 ميل من أميال ضيف الاتحاد مقابل كل 1 درهم إماراتي عند إيداع وديعة لمدة 6 أشهر. سيتم إضافة الأميال إلى حساب ضيف الاتحاد المقدم من قبل العميل في نفس تاريخ إيداع الوديعة لتلج. لا تؤدي الوديعة لتلج الخاصة بضيف الاتحاد إلى تراكم أي فائدة بالإضافة إلى أميال ضيف الاتحاد. تحتفظ ويو بنك بالحق في تغيير نسبة الأميال مقابل كل 1 درهم إماراتي وأي مدة أخرى من هذه الحملة في أي وقت، وستطبق الشروط التي تمت مراجعتها على جميع الودائع المودعة بعد تلك التغييرات. يتعين أن يكون حساب ضيف الاتحاد باسم العميل ولن يُسمح له بإيداع أي حساب آخر. يتعين على العميل مراجعة رقم حساب ضيف الاتحاد المقدم للبنك وسيكون العميل مسؤولاً عن أي خطأ عند تقديم الرقم.

استخدام أميال الاتحاد

يعتمد انتهاء صلاحية أميال ضيف الاتحاد للطيران واستخدامها على شروط وأحكام ضيف الاتحاد. يجوز لشركة ضيف الاتحاد ، وفقاً لتقديرها الخاص، تعديل الأميال المطلوبة لحجز التذكرة. لن يتدخل ويو بنك في القيمة التي يخصصها برنامج ضيف الاتحاد لأميال ضيف الاتحاد تلك في وقت الاسترداد. يخضع استبدال الأميال مع شركات الطيران الأخرى (بدلاً من الاتحاد للطيران) لشركات الاتحاد للطيران والشروط التي تحددها شركة الطيران).

إنهاء المبكر للوديعة لتلج

سيؤدي الإنهاء المبكر للوديعة التجلة إلى غرامة قدرها 0.50% محسوبة على مبلغ الوديعة التجلة عن كل شهر متبقي؛ سيؤدي الإغلاق في منتصف الشهر إلى استبعاد الشهر بأكمله (على سبيل المثال، الوديعة لتلج لمدة 12 شهراً المحجوزة في 1 يوليو، مع الإغلاق المبكر في 15 يناير، سينتج عنها غرامة 6 أشهر بنسبة 3% (0.50% × 6 أشهر). يقر العميل ويوافق على أنه سيتم خصم الغرامة من المبلغ الأساسي لحساب الوديعة لتلج لدى ويو بنك عند الإنهاء المبكر للوديعة لتلج. لن يتم سحب أميال ضيف الاتحاد ويمكن للعميل استخدام تلك الأميال دون قيود. لا يُسمح بالسحب الجزئي.

الحد الأدنى لمبلغ الودائع لتلج

يجوز لكل عميل فتح وديعة لتلج ضيف الاتحاد بحد أدنى 10,000 درهم إماراتي لكل عميل. الحد الأقصى لوديعة ضيف الاتحاد لتلج هو 1,000,000,000 درهم إماراتي عند إيداع وديعة لتلج لمدة 12 شهراً، و2,000,000,000 درهم إماراتي عند إيداع وديعة لتلج لمدة 6 أشهر. كل عميل مؤهل للحصول على ما يصل إلى 10,000,000 ميل من أميال ضيف الاتحاد حتى نهاية هذه الحملة أو إشعار آخر من ويو بنك.

فترة التهدئة

يقر العميل بأنه عند إيداع الوديعة لتلج، فإنه لا يمكن إنهاؤها دون غرامة.